

Lumen

Selected Proceedings from the Canadian Society for Eighteenth-Century Studies
Travaux choisis de la Société canadienne d'étude du dix-huitième siècle

LUMEN

Preface

Préface

Volume 15, 1996

URI: <https://id.erudit.org/iderudit/1012468ar>

DOI: <https://doi.org/10.7202/1012468ar>

[See table of contents](#)

Publisher(s)

Canadian Society for Eighteenth-Century Studies / Société canadienne d'étude
du dix-huitième siècle

ISSN

1209-3696 (print)

1927-8284 (digital)

[Explore this journal](#)

Cite this document

(1996). Preface / Préface. *Lumen*, 15, v–v. <https://doi.org/10.7202/1012468ar>

Preface/Préface

This volume comprises a selection of the papers given at the 1994 meeting of CSECS, held in Saskatoon. The conference itself was made possible by the support of many people and institutions, including, at the University of Saskatchewan, President George Ivany, Louise Forsyth, Dean of Graduate Studies, David Atkinson, Dean of Arts and Science, the Humanities Research Unit, and the Departments of English, French, Philosophy, History, and Political Studies. In addition, we enjoyed the encouragement of the French Consulate in Edmonton. The production of this volume was subsidized by the office of research at the University of Saskatchewan: we are grateful to its director, Michael Owen, for his efficiency and patience. The editor would also like to thank the many colleagues who helped review manuscripts for the volume, as well as Clarissa Suranyi for assistance with word processing.

* * * * *

Ce volume comporte un choix de communications provenant de la réunion de la SCEDS qui a eu lieu à Saskatoon en 1994. Ce congrès a profité de l'appui de nombreuses personnes. Nous tenons beaucoup à remercier George Ivany, Président de l'Université de la Saskatchewan, Louise Forsyth, David Atkinson, Humanities Research Unit, et les départements d'Anglais, de Français, de Philosophie, d'Histoire et d'Études Politiques. Le Consulat de France à Edmonton a aussi donné son appui au congrès. Quant au présent volume, sa publication est possible grâce à une subvention du bureau de recherche à l'Université de la Saskatchewan. Nous voudrions donc remercier son directeur, Michael Owen. Finalement, nous tenons à exprimer notre vive reconnaissance à tous ceux qui ont bien voulu lire les communications avant publication, et à Clarissa Suranyi dont l'aide nous a été indispensable.